
REDOVNA I IZBORNA SKUPŠTINA SOPAS 
14.03.2015 Beograd, Hotel Moskva 

 
ZAPISNIK SA SKUPŠTINE 

 
Na početku Skupštine, Predsednica Božana Ostojić je pozdravila prisutne delegate i gosta 
PredsednikaSportskog Saveza Beograda Vladu Krstivojevića, nakon čega je predložen sledeći dnevni 
red: 

1. Izbor radnog Predsedništva i verifikacione komisije 
2. Izveštaj o radu sa finansijskim izveštajem za 2014. Godinu 
3. Razrešenje Predsednika i UO Saveza 
4. Izbor Predsednika Saveza i UO Saveza na osnovu predloga Predsednika 
5. Razno 

Prisutni su jednoglasno izglasali Dnevni red. 
Prva tačka Dnevnog reda, izbor radnog predsedništva i verifikacione komisije. 

Predsednica Saveza Božana Ostojić dala je predlog za radno Predsedništvo, verifikacionu komisiju i 
zapisničara i to: 
Za radno predsedništvo: 

1. Zoran Radoičić 
2. Božana Ostojić 
3. Miodrag Bajčetić 

Za verifikacionu komisiju: 
1. Srba Obradović 
2. Jovica Mijajlović 

Za zapisničara: 
 Milan Pavković 
Nakon jednoglasnog izbora, izabrani su zauzeli svoja mesta. 

Druga tačka dnevnog reda, Izveštaj o radu sa finansiskim izveštajem za 2014. Godinu 
Zoran Radoičić (u daljem tekstu ZR) je kao Predsedavajući na redovnoj godišnjoj i izbornoj Skupštini 
SOPAS dao reč Predsednici SOPAS-a kako bi mogla da izloži Izveštaj o radu i finansijski izveštaj za 
2014. godinu. 
Predsednica Saveza Božana Ostojić je pročitala izveštaj o radu koji su delegati dobili e-mailom.  
Po završetku izveštaja o radu rekla je da će ZR izneti finansiski izveštaj. 
ZR je otvorio diskusiju po izveštaju o radu u 2014. 
Perašević: U izveštaju o radu je izostavljeno 06.09.2014. KUP u podvodnoj fotografiji; kao i            
03.-05.10.2014. takođe Kup podvodne fotografije. 
Makara: U izveštaju je izostavljeno takmičenje u podvodnom Hokeju 12.04.2014. u Pančevu i Izložba 
podvodne fotografije od 22.-24.03.2014. u Pančevu. 
Srđan Veljić.: Pitanje u vezi sa licencom za Instruktore 
Milorad Djuknić: Svi kreću od 0, svi počinju ove godine. Da bi svi bili u istom položaju. 
Bajče: U izveštaju fali detaljniji opis oko poplava, angažovanja ronilaca, reakcije medija, a ne 
državnih organa. 
Sport, u izveštaju su dva takmičara Branko Petrović i Andrej Matić, u izveštaju treba da stoje svi 
takmičari, sportisti i njihovi rezultati, sve sportske discipline podvodne veštine, plivanje perajama, 
apnea, hokej.... Sa takmičenja u PP i BR je izveštaj o incidentu a ne o postignutim rezultatima. 
IBC rezultati ? Jovana i Petrovski su evidentirani na međunarodnoj sceni, Nacional Geografic. 
Iz kog kluba je Andrej Matić? 



Savetovanje i obuka instruktora u Podvodnim veštinama u Somboru, koliko nagrada na festivalu filma 
i podvodne fotografije. 
Šta je dogovoreno na sastanku CMAS-a, Savetovanje u Babama, Novom Sadu i Pančevu je imalo 
goste. 
Promocija: Agencija treba da se bavi savezom a ne samo sa takmičarima. Savez prezentovati putem 
medija. 
Problem Beogradskih klubova sa Adom Ciganlijom. 
Izveštaj treba dopuniti sa svim postignutim rezultatima dokumentovano. 
Do sad ni jedan saziv nije uradio ono što je do sad urađeno, ali ima grešaka, treba ih ispraviti. 
ZR: Bajče je u pravu, izveštaj će biti kompletiran i biti distribuiran dalje CMAS-u, SSS, MOS-u . 
Peca: Bajče je dao komentare i imam pitanja o izveštaju. Materijal za skupštinu je jedini. Za 
zostavštinu: zaslužilo je da se nalazi u izveštaju šta je rađeno za vreme majskih poplava, pitanje: Zašto 
Savez nije reagovao kao Savez, zamerka je da moramo da imamo delegiranog zamenika. Da li su 
prikupljeniizveštaji iz svih klubova koji su učestvovali. 
Oko takmičenja nema pitanja. Što se tiče prvenstva PP i BR, za poslednju rečenicu ? Izveštaj je interna 
stvar, pa zadnja rečenica u obliku kao da se zna ko je vinovnik. 
Božana: ne bi ulazila u neprimerene diskusije. MUP N.Beograda radi na rasvetljavanju incidenta na 
takmičenju u PP, BR. 
Peca: Zadovoljan . Kurs CMAS sudije za Apneu, da li se to tretira kao stručno usavršavanje, i da li to 
treba poslati Ministarstvu. Postoji li obaveza izveštavanja i da li je poslat izveštaj? 
ZR: Zbog kašnjenja skupštine 2013 deo izveštaja je bio prezentovan prošle godine 
Peca: Da li je obavešteno Ministarstvo? 
Božana: Ministarstvo sporta ne vodi evidenciju, dobijaju samo tražene informacije, sve informacije 
postoje na sajtu. 
Peca: Sudijska organizacija je jedna od vitalnih grana, šta je sa licencama za PP i BR? Koji je razlog 
za ne pozivanje i imamo li sudije bez licence? 
Božana: Organizovan je kurs za sudije u PP i BR, niko od kandidata sem plivačkih kandidata se nije 
javljao da sudi, niko od ljudi iz Saveza se nije javljao da sudi. 
Peca: Da li su sudije tu zbog Saveza ili Savez tu zbog sudija. Trebalo je da budu pozivani da bi mogli 
da imamo svoje sudije a ne da rentamo. 
Međunarodna saradnja: Rusko Geografsko društvo – da li je Božana išla lično ili kao predsednik 
Saveza? 
Božana: Lično 
Peca: Kandidatura za prvenstvo u PP i BR nije u izveštaju 
ZR: Peco zašto ta pitanja nisi postavljao na sastancima UO? 
Peca: samo da podsetim, obaveštavao o svim pitanjima koja je imao a nije dobio zadovoljavajući 
odgovor. Postavio sam kako smo dobili kandidaturu i ko će to da organizuje i odlučuje. 
Božana: u vezi zapisnika za svaku sednicu se vodi zapisnik, nismo dobili kandidaturu. Portugal je 
dobio kandidaturu. Od strane sportskog komiteta postavljeno mi je pitanje mogu li da organizujem to 
prvenstvo jer Portugal ne može da ga organizuje zbog problema sa bazenom, takmičenje treba da bude 
01.-08.07.2015. SOPAS je član CMAS, CALYPSO je član SOPAS. 
Peca: Zapisnik je javni dokument koji ima pečat i datum i potpisan je od strane svih prisutnih, zašto 
Savez nije organizaciju ponudio svim članovima? 
Mikota: Ovo o čemu pričaš nema veze sa izveštajem o radu. 
NEW MEDIA, pošto nismo imali priliku za sastanak glasali smo SMS-om, legitimno? 
Peca: Gde je ugovor? 
Božana: Branko je napravio izuzetan rezultat, obzirom da je bitno reagovati odmah, bitan medijski 
faktor, 600 eura je kampanja, mesec dana, sve informacije su dostupne, bila je promocija Saveza i 



Branka, ta medijska agencija vodi Đokovića i brojne druge poznate sportiste. Sem tebe niko nije našao 
ništa sporno u tome. 
ZR: Ovo više ne liči na Skupštinu, član si UO zašto to onda nisi rešio. 
Peca: Kad se javim za reč očekujem da me ispoštujete. 
Bajče: Mi smo ronioci, a ne političari. Poslovnik o radu. Svaki dogovor koji se pravi mora biti 
popisan, zaveden i potpisan. 
ZR: Verifikaciona komisija imamo li sve uslove za validan rad skupštine? 
Joca: za 30 klubova postoje dostavljena ovlaštenja 
Srđan V.: Da se pročitaju prisutni klubovi i da uđe u zapisnik. 
Joca : za redovnu i izbornu Skupštinu ovlaštenja su dostavili sledeći klubovi:  

1. Danubius Spasilac Novi Sad 
2. DPA Sombor  
3. Calypso 
4. Aqva Mont 
5. KPA Bela Crkva 
6. Begej Zrenjanin 
7. Mornar Novi Sad 
8. Posejdon Divers 
9. KPA Kruševac 
10. Svet Ronjenja 
11. SUB 
12. KPA Beograd 
13. Mehurić Paraćin 
14. RK Ship 
15. RK Big Blue 
16. KPA Spartak 
17. RK Val 
18. RK Bezbednost 
19. Panonac Kikinda 
20. URS 
21. Roniti se mora 
22. Nemo 
23. RK Kragujevac 
24. Kpa Pančevo 
25. RK Sebastijan 
26. RK Viking 
27. RK Delta 
28. RK Triton Niš 
29. RK Amforai  
30. RK Explorer  

Stim što dva glasa imaju : Perašević – KPA Bela Crkva i Begej Zrenjanin; Božana – Calypso i 
Aqvamont; Bajčetić – DPA Sombor i Danubius Spasilac i Đuknić – KPA Beograd i Nemo. 
ZR: na osnovu izveštaja verifikacione komisije imamo potrebnu većinu, od 37 klubova koji su članovi 
Saveza 30 je dalo ovlaštenja svojim delegatima. 
Stavljam na glasanje izveštaj o radu, koji treba da bude dopunjen sa izostavljenim dešavanjima i 
uspesima sportista. Za tako dopunjen izveštaj glasa se : 
ZA  29 glasova 
SUZDRŽAN 0 glasova 



PROTIV 1 glas 
ZR: na osnovu glasanja izveštaj o radu saveza je usvojen sa izmenama koje treba da se unesu. 
ZR: Prošle godine sam molio a vezano za finansiJski izveštaj da svi napišu za koju svrhu uplaćuju 
sredstva. Da se navede razlog: članarina, kartica, licenca. Čita finansijski izveštaj. Ovo je zadnji put da 
ja spremam finansiski izveštaj. 
Srđan Veljić: Bića je prošli put rekao da će on raditi finansiski izveštaj. 
Bića: Kako da ja radim finansiski izveštaj kad sam ja u Nadzornom odboru. 
Disciplinska 
Nadzorni odbor 
Peca: da se pokaže Ugovor sa novom mediom 
ZR: sve što je dato za takmičenja to je dodato u zbirnu sumu sa takmičenja. 
Stavljam na glasanje finansiski izveštaj 
ZA 29 glasova 
SUZDRŽANI 0 glasova 
PROTIV 1 glas 
ZR: na osnovu glasanja finansijski izveštaj je usvojen 

Treća tačka dnevnog reda, Razrešenje Predsednika i UO Saveza 
ZR: stavljam na glasanje predlog o razrešenju Predsednika saveza i UO Saveza 
ZA 30 glasova 
SUZDRŽANIH 0 glasova 
PROTIV 0 glasova 
Jednoglaso su razrešeni predsednik i UO Saveza 
Uroš: Da nadzorni odbor dostavi pisani izveštaj 
Pavke: Moja je greška što nema pisanog izveštaja, posao me je omeo tj. obaveze vezane za posao, 
nadzorni odbor nema primedbi na rad, a pismeni izveštaj će biti sastavni deo izveštaja o radu saveza. 

Četvrta tačka dnevnog reda, Izbor Predsednika Saveza i UO Saveza na 
osnovu predloga Predsednika 

ZR: Kandidaturu za Predsednika Saveza podnela je jedino Božana Ostojić koja je sakupila 14. 
saglasnosti, stavljam na glasanje predlog da Božana Ostojić bude predsednica Saveza 
ZA 28 glasova 
SUZDRŽANI 2 glasa 
PROTIV 1 glas 
ZR: Božana Ostojić je većinom glasova izabrana za predsednicu Saveza 
Božana: Hvala na podršci, na osnovu iskustva od ranije staraću se da poboljšam rad. 
ZR: Kandidati za upravni odbor glasa se u paketu. 
Peca: Predlažem da se glasa tajno 
ZR: na osnovu Pecinog predloga stavljam na glasanje da li će se za članove upravnog odbora glasati 
javno 
ZA 28 glasova 
SUZDRŽANI 0 glasova 
PROTIV 2 glasa 
Božana: moj predlog za članove UO su: 

1. Zoran Radojičić 
2. Milorad Đuknić 
3. Valerije Ljubičić 
4. Jovan Petrović 
5. Milan Pavković 
6. Goran Zeljić 



Bajče: da pred svima pojasnim zašto smo u razgovoru sa predsednicom, mi iz Vojvodine, insistirali da 
2 člana upravnog odbora budu iz Vojvodine. Jer smo organizovali takmičenja, dali smo takmičare. 
Mislim da u ovom UO mora biti još 2 člana van Beograda. Da se razumemo predhodni saziv je 
odradio svu potrebnu dokumentaciju, pripremili su sve za pozitivan nastavak rada, mislim da treba da 
budu još dva člana UO koji su van Beograda, ne želim da posmatram lične napade. 
ZR: UO je prepoznao aktivnost u Vojvodini i u kontekstu toga šta se radi u centralnoj Srbiji. 
Bane: Neka Bajče iznese konkretan predlog 
Bajče: Ne želim nikog da vučem za ruku 
ZR da glasamo za predlog za članove UO 
ZA 25 glasova 
UZDRŽANI 5 glasova 
PROTIV 0 glasova 
Božana: predlog za Nadzorni odbor 

1. Voja Vuković 
2. Slađan Stošić 
3. Bruno Bratović 

ZA 23 glasa 
UZDRŽANO 3 glasa 
PROTIV 4 glasa 

Peta tačka dnevnog reda, Razno 
Makara: samo da podsetim od 17.-24.03.2015. u Pančevu se održava 12. Festival Podvodnog Filma i 
Fotografije 
Vladimir Šiška: kao novi član red je da se predstavim, ja sam Vladimir Šiška iz RK Šip iz Novog 
Sada, trebali bi da krenemo u reviziju statuta, novi organ generalni sekretar ili direktor, da vodi računa 
o savezu i da služi kao pomoć oko operativnih stvari. 
ZR: pokrenuta je inicijativa na Pecin predlog 
Joca: moram da istaknem da od 89 ne funkcioniše po ključu, mi iz vojvodine, moj lični stav, ne 
razumem, ne želim da se potencira, da se funkcija dešava bez aplikacije. Mislim da je irelevantno koje 
odakle. Nije stav ni komisije UO. 
Bajče: ZR me najčešće prekida. Skupština od države pare dobija za sport, a ne za čišćenje Ade. Nisam 
rekao da je nešto loše, nego da se nagradi rad. Predlog za reciprocitet je vezan da bi savez bio 
predstavnik svih ronilaca a ne ronilaca Beograda. Sistem po ključu je zaboravljen, u UO treba da dođu 
oni koji imaju prepoznatljivu aktivnost. Iza kojih postoji baza. 
Bića: Decentralizacija uprave, da iz centralne Srbije bude jedan za sledeći put. Plivački savez ima 
asocijacije. Učitelje su slali među nepismene. Ako je krovna institucija mora da postoji funkcija 
generalnog sekretara. 
Perašević : postoji prepoznavanje države ronilačke aktivnosti, KPA Bela Crkva je dobila priznanje od 
lokalne samouprave za: 

• Spašavanje 
• Pronalaženje utopljenika 
• Ostale manifestacije 

Bili smo na RTS u emisiji TELETON, Pavke, Joca i Ja. Pripadnici saveza su uložili veliki deo opreme 
za rad i u spašavanju. 
ZR: Nažalost država nas ne prepoznaje u obliku i na način kako je to bilo u SFRJ, najveću donaciju 
smo tada imali od Vojske. 
Miloš Stojanović: NAČETI TEMU, problem koji se javlja u Kragujevcu, para nema, svi su željni 
novca, kažete da se tolerišu druge asocijacije, a linijom manjeg otpora iz drugih asocijacija za 6 
meseci promovišu instruktore. Kako sprečiti liniju manjeg otpora. 



ZR: Znamo i pratimo 
Srđan Veljić: U kom svojstvu je govorio Miloš? 
Uroš: Ada? Dokle je otišlo pregovaranje? Žalba za Adu? 
Milorad Đuknić: Pomoći će mi Joca, razgovarali smo sa Nenadom Todorovićem iz Gradske Uprava, 
ronioci su viđeni kao vojska ili policija, predočeno je delovanje i angažovanje, Joca ima kontakte, do 
Maja treba da bude rešeno. 
Joca: Razne inicijative su krenule, ronioci i drugi korisnici, grad iz nekih drugih razloga našao razlog 
za rešavanje problema oko ADE CIGANLIJE. Pravno sve ide veoma sporo. 
Srđan Veljić: Konkretno za Adu ja nisam mogao da se pojavim lično, bez delegiranja. 
Srba: ne valja dobro menjati, trebamo ići na zamenu bar 30% članstva. Razmatranje funkcije 
generalnog sekretara, hoće li to biti plaćena funkcija. 
Peca: Uzurpirao sam priličnu količinu vremena. To nisam uradio zbog suprotnosti sa radom. Želim da 
se formalno uokvirimo da bi se svele neformalne diskusije. 
ZR: Zatvaram redovnu i izbornu skupštinu SOPAS. 
Skupština počela sa radom u 11:00 časova, završila sa radom u 13:30 časova. 
 
Kucana forma zapisnika urađena na osnovu beleški sa skupštine. 
Zapisnik ima 6 (šest) strana. 
 
Zapisničar:  
Milan Pavković 
 
Overivači zapisnika : 
Srbislav Obradović 
Jovica Mijajlović 


